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Protokół nr XLIII/2018 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

29 marca 2018 roku w  godzinach 1300 – 1500 

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 13 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy 

3. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

4. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji  

5. Pani Renata Dąbrowicz – Kierownik Centrum Usług Wspólnych Gminy Inowłódz  

6. Pan Janina Gostyńska – Z-ca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej 

7. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

8. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

9. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

10. Pan Jan Tobiasz – Prezes Stowarzyszenia Sołtysów Województwa Łódzkiego  

11. Pan Robert Papis – przedsiębiorca ze Spały 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XLIII sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XLII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami.  

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2018-2033.  

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2018. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(pow. 0,1200 ha  z dz. nr 1109 w Inowłodzu). 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(pow. 0,0248 ha  z dz. nr 16 w Spale). 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie nabycia do zasobów mienia komunalnego gruntów 

stanowiących własność osoby fizycznej (dz. nr 66/1 w Liciążnej). 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie nabycia do zasobów mienia komunalnego gruntów 

stanowiących własność osoby fizycznej (dz. nr 545/17 w Brzustowie). 

13. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Zakościele i Inowłódz 

w Gminie Inowłódz – rejon kościółka św. Idziego. 

14. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Inowłódz w Gminie Inowłódz 

– rejon Fryszerka. 
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15. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Spała w Gminie Inowłódz – 

rejon ul. Nadpilicznej, ul. Piłsudskiego i ul. Hubala. 

16. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Zakościele w Gminie 

Inowłódz – rejon Zakątek. 

17. Rozpatrzenie uchwały w sprawie podziału Gminy Inowłódz na okręgi wyborcze 

oraz ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym.  

18. Rozpatrzenie uchwały w sprawie podziału gminy na stałe obwody do głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

19. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Inowłodzu za 2017 rok. 

20. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  za 2017 rok.   

21. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie i ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015 – 2018 za rok 2017. 

22. Przyjęcie sprawozdania z realizacji 3 – letniego programu wspierania rodziny w Gminie 

Inowłódz  na lata 2016 – 2018 oraz realizacji zadań wynikających z programu                              

za rok 2017. 

23. Przyjęcie informacji z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2017 r. 

24. Informacja z działalności Gminnego Centrum Kultury Inowłodzu za 2017 rok. 

25. Zatwierdzenie sprawozdań z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz za 2017 rok. 

26. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XLII sesji. 

27. Interpelacje i zapytania. 

28. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

29. Zamknięcie obrad XLIII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XLIII sesji            

VII kadencji oraz powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecni radni Ewa Korzeniewska 

i Piotr Gawęda usprawiedliwili swoją nieobecność. 

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Pan Wójt zgłosił autopoprawkę do przedłożonego porządku obrad polegającą na wycofaniu 

uchwały w sprawie nabycia do zasobów mienia komunalnego gruntów stanowiących 

własność osoby fizycznej - dz. nr 545/17 w Brzustowie, z uwagi na brak dostarczenia przez 

właściciela gruntu oświadczenia z banku, że ww. działka po zakupie na mienie gminne nie 

będzie obciążona hipoteką. Pan Przewodniczący poddał powyższą propozycję pod 

głosowanie. Zmiana została jednogłośnie przyjęta, wobec czego porządek obrad 

przedstawiał się następująco: 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XLII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 
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6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami.  

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2018-2033.  

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2018. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(pow. 0,1200 ha  z dz. nr 1109 w Inowłodzu). 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(pow. 0,0248 ha  z dz. nr 16 w Spale). 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie nabycia do zasobów mienia komunalnego gruntów 

stanowiących własność osoby fizycznej (dz. nr 66/1 w Liciążnej). 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Zakościele i Inowłódz 

w Gminie Inowłódz – rejon kościółka św. Idziego. 

13. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Inowłódz w Gminie Inowłódz 

– rejon Fryszerka. 

14. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Spała w Gminie Inowłódz – 

rejon ul. Nadpilicznej, ul. Piłsudskiego i ul. Hubala. 

15. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Zakościele w Gminie 

Inowłódz – rejon Zakątek. 

16. Rozpatrzenie uchwały w sprawie podziału Gminy Inowłódz na okręgi wyborcze 

oraz ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym.  

17. Rozpatrzenie uchwały w sprawie podziału gminy na stałe obwody do głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

18. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Inowłodzu za 2017 rok. 

19. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  za 2017 rok.   

20. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie i ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015 – 2018 za rok 2017. 

21. Przyjęcie sprawozdania z realizacji 3 – letniego programu wspierania rodziny w Gminie 

Inowłódz  na lata 2016 – 2018 oraz realizacji zadań wynikających z programu                              

za rok 2017. 

22. Przyjęcie informacji z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2017 r. 

23. Informacja z działalności Gminnego Centrum Kultury Inowłodzu za 2017 rok. 

24. Zatwierdzenie sprawozdań z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz za 2017 rok. 

25. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XLII sesji. 

26. Interpelacje i zapytania. 

27. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

28. Zamknięcie obrad XLIII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

 

Ad. 4  

Protokół z obrad XLII sesji Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty.  
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Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

 pismo z Biura Poselskiego Posła na Sejm RP dr Jarosława Sachajko, z dnia 7 marca 

2018 r. w sprawie chwilowego wstrzymania przekazywania naliczonych środków 

pieniężnych dla Izb Rolniczych do chwili podjęcia przez Sejm RP poprawki do ustawy 

z dnia 14 grudnia 1995 r. o Izbach Rolniczych; 

 życzenia Wielkanocne;    

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, z dnia 8 marca 2018 r. 

informujące o sposobie i terminie złożenia oświadczeń majątkowych przez osoby 

do tego zobowiązane; 

 zaproszenie na Zjazd Przewodniczących Rad Województwa Łódzkiego, 

który odbędzie się w dniach 13-14 kwietnia 2018 r. w Aleksandrowie Łódzkim; 

 pismo Przewodniczącego Sejmiku Województwa Łódzkiego, znak KSII.0002.47.2018, 

z dnia 8 marca 2018 r. przekazujące Uchwałę Nr XLVII/617/18 w sprawie przyjęcia 

stanowiska Sejmiku Województwa Łódzkiego w sprawie uczczenia Jubileuszu                

100-lecia odzyskania przez Polskę Niepodległości, podjętą podczas XLVII sesji 

Sejmiku Województwa Łódzkiego w dniu 27 lutego 2018 r.; 

 opinia prawna radcy prawnego Pani Beaty Janik, z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie 

karty do głosowania w wyborach samorządowych, stanowiąca wyjaśnienie 

do wniosku złożonego przez radnego Marka Leszczyńskiego; 

 sprawozdanie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Inowłodzu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2017 rok oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2017 rok; 

 sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu 

za rok 2017; 

 sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Gminnego Centrum Kultury 

w Inowłodzu za 2017 rok; 

 sprawozdanie z realizacji 3-letniego programu wspierania rodziny w Gminie Inowłódz 

na lata 2016-2018 oraz z realizacji zadań wynikających z programu za rok 2017; 

 sprawozdanie z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

i ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015-2018 za rok 2017; 

 informacja z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2017 r.; 

 informacja z działalności Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych RP z terenu 

Gminy Inowłódz za rok 2017. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że każdy z radnych wraz z materiałami na sesję 

otrzymał formularze oświadczeń majątkowych  do wypełnienia i przypomniał, iż termin ich 

składania  upływa  30 kwietnia.  

Następnie kontynuował informację o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami, 

informując, iż 8 marca uczestniczył w spotkaniu z okazji Dnia Kobiet w Kole Emerytów 

i Rencistów w Królowej Woli a 9 marca w Gminnych Obchodach Dnia Kobiet w Inowłodzu. 

11 marca brał udział w wojewódzkich obchodach Dnia Sołtysa w Teatrze Wielkim w Łodzi, 

zaś 16 marca w spotkaniu komitetu organizacyjnego przygotowującego obchody 100-lecia 

OSP w Królowej Woli. W środy pełnił dyżury w Urzędzie Gminy Inowłódz w godz. 1530 - 1700. 
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Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację                               

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Do powyższej informacji radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań.  

  

Ad. 7  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2018-2033. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że propozycje zmian w budżecie były omawiane na posiedzeniach 

Komisji Stałych, niemniej jednak wnioskuje o przyjęcie jeszcze jednej zmiany. Wynika ona 

z tego, że środki zabezpieczone w budżecie Gminy na przebudowę drogi Inowłódz-

Poświętne są niewystarczające do podpisania umowy. W związku z tym proponuje się 

zwiększenie dochodów bieżących w dziale 756, rozdziale 75615, paragrafie 031 z tytułu 

podatku od nieruchomości osób prawnych o 90 0000,00 zł i środki te przeznaczyć 

na zadanie inwestycyjne przebudowy drogi Inowłódz-Poświętne. W związku z tym                           

Pan Przewodniczący otrzymał zmienioną treść uchwały.    

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Na posiedzeniu Komisji Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej przy 3 radnych obecnych, 

2-ch głosowało za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego projektu uchwały, 1 wstrzymał 

się od głosu.  

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz  Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

- wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała Nr XLIII/263/2018 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2018. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Na posiedzeniu Komisji Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej przy 3 radnych obecnych, 

2-ch głosowało za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego projektu uchwały, 1 wstrzymał 

się od głosu.  

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 
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- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

- wstrzymał się od głosu 1 radny.  

Uchwała Nr XLIII/264/2018 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości               

(pow. 0,1200 ha  z dz. nr 1109 w Inowłodzu). 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy wydzierżawienia 

nieruchomości o powierzchni 1200 m2 z dz. nr 1109 w Inowłodzu. Przedmiotowa działka 

położona jest w Inowłodzu, przy ul. Zamkowej, mieści się na niej parking. Dotychczasowy 

dzierżawca wystąpił z wnioskiem o przedłużenie dzierżawy na okres 5 lat. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Na posiedzeniu Komisji Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej przy 3 radnych obecnych, 

2-ch głosowało za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego projektu uchwały, 1 wstrzymał 

się od głosu.  

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XLIII/265/2018 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości                 

(pow. 0,0248 ha  z dz. nr 16 w Spale). 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, iż przedmiotem dzierżawy jest budynek „Turbiny” w Spale 

wraz z ogródkiem. Z wnioskiem o przedłużenie umowy wystąpił dotychczasowy dzierżawca 

tego terenu. Poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Budżetu, Mienia i Gospodarki 

Komunalnej w dniu 26 marca br. padł wniosek o weryfikację wielkości dzierżawionej 

powierzchni, jaką podano w projekcie uchwały. Po dokonaniu pomiarów, poprawiono projekt 

uchwały i zamiast 248 m2 , wpisano 342 m2 . Radni otrzymali go przed sesją. Dodała, 

że dzierżawca miał również zaległości z tytułu dzierżawy, ale na chwilę obecną wszystkie 

zostały uregulowane. Powyższy projekt uchwały określa okres dzierżawy gruntu na 1 rok. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Pan Przewodniczący przypomniał, że Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej 

oraz Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska odstąpiły od opiniowania powyższego projektu uchwały, z powodu 

nie uregulowania należności względem Gminy Inowłódz przez dzierżawcę gruntu. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych oraz Komisja Oświaty, 

Zdrowia, Kultury i Sportu po uzyskaniu wyjaśnień jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały.  

Radny Marek Leszczyński powiedział, że na posiedzeniu Komisji Budżetu, Mienia 

i Gospodarki Komunalnej była propozycja, by projekt uchwały obejmował okres do końca 
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bieżącego roku. Ponadto wnioskowano o dokonanie weryfikacji wielkości dzierżawionej 

powierzchni. 

Radny Piotr Kamiński, zapytał ile wynosiły zaległości dzierżawcy względem Gminy 

Inowłódz? 

Pani Janina Gostyńska odpowiedziała, że zaległa opłata za dzierżawiony i administrowany 

teren w wysokości 11 981,33 zł (w tym odsetki), została uregulowana w dniu 27 marca               

2018 r.  

Pan Wójt zauważył, że podjęcie uchwały w proponowanej formie nie uniemożliwia 

podpisania umowy z dzierżawcą na okres do końca roku, ponieważ zapisy uchwały mówią 

o okresie nie dłuższym niż jeden rok.   

Radny Piotr Kamiński wnioskował, by Pan Wójt na kolejną sesję przygotował informację 

o tym, na jaki okres czasu została zawarta umowa na dzierżawę i administrowanie 

ww. terenu oraz za jaką kwotę. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XLIII/266/2018 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie nabycia do zasobów mienia komunalnego gruntów 

stanowiących własność osoby fizycznej (dz. nr 66/1 w Liciążnej). 

Pani Janina Gostyńska poinformowała, że powyższy projekt dotyczy wykupienia gruntu 

o powierzchni 50 m2 , od osoby prywatnej, celem przedłużenia drogi gminnej (nr dz. 64) 

w Liciążnej. Cena 1 m2 gruntu wynosi 1,00 zł plus koszty aktu notarialnego. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Radny Marek Leszczyński poinformował, że z powodu opuszczenia posiedzenia Komisji 

Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej przez jednego z jej członków i braku quorum, 

Komisja nie mogła opiniować pozostałych przedłożonych do procedowania uchwał.  

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XLIII/267/2018 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.12 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Zakościele i Inowłódz w Gminie 

Inowłódz – rejon kościółka św. Idziego. 

Pan Marek Iskierka wyjaśnił, że projekt powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach Komisji Stałych.  Przypomniał, że dotyczy on przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Zakościele 
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i Inowłódz w Gminie Inowłódz  – rejon kościółka św. Idziego, którego granice zamykałyby 

od strony zachodniej i północnej drogi wojewódzkie, zaś od strony wschodniej i południowej 

drogi gminne. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Na posiedzeniu Komisji Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji 

i Ochrony Środowiska przy 5 radnych obecnych na posiedzeniu, 4-ch głosowało 

za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego projektu uchwały, 1 wstrzymał się od głosu. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych oraz Komisja Oświaty, 

Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Radny Marek Leszczyński wnioskował o poprawienie jakości materiałów graficznych, 

stanowiących załączniki do uchwał (zwłaszcza map, planów miejscowych itp.) 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XLIII/268/2018 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.13 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Inowłódz w Gminie Inowłódz – 

rejon Fryszerka. 

Pan Marek Iskierka wyjaśnił, że z wnioskiem o opracowanie powyższego dokumentu 

wystąpili właściciele działek z Fryszerki.  Dodał, iż projekt powyższej uchwały został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Stałych, które zarekomendowały 

nieznaczne poszerzenie granic planu, wobec przedłożonego projektu uchwały. Tak więc 

zgodnie z zaleceniami Komisji Stałych w załączniku do uchwały wprowadzono zgłoszone 

poprawki a radni otrzymali je przed sesją. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.    

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XLIII/269/2018 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.14 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Spała w Gminie Inowłódz – 

rejon ul. Nadpilicznej, ul. Piłsudskiego i ul. Hubala. 

Pan Marek Iskierka poinformował, że teren, który będzie objęty opracowaniem miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obejmie obszar zamknięty w ulicach: Nadpiliczna, 

Mościckiego i Hubala w Spale, z wyłączeniem obszarów na których obowiązują aktualne 

miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego, tj. działki 24/19 i 24/20. Ponadto 
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dodano obszar przylegający do zachodniej granicy ulicy Nadpilicznej ograniczony działkami 

323/4, 337/19, 337/12. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.    

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały.  

 

Posiedzenie opuścił radny Janusz Wilkowiecki. Obecnych było 11 radnych.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XLIII/270/2018 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Zakościele w Gminie Inowłódz – 

rejon Zakątek. 

Pan Marek Iskierka wyjaśnił, że oprócz terenu przedstawionego na mapie załączonej do 

projektu uchwały, opracowaniem objęto również teren działek położonych pomiędzy drogą 

gminną a rzeką Pilicą, na odcinku od działki o numerze ewidencyjnym gruntów 221 do działki 

250 i 251/3 włącznie. Od strony południowej teren ten ograniczony jest działkami 630                      

(las państwowy) oraz 607 (rzeka Pilica),  zaś po północnej stronie drogi gminnej granice 

planu przebiegają od działki nr 612/3 do działki drogowej nr 188 włącznie. Teren od strony 

północnej ograniczony jest działką nr 169/17.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.    

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XLIII/271/2018 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie podziału Gminy Inowłódz na okręgi wyborcze 

oraz ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym.  

Pan Kazimierz Grygiel wyjaśnił, iż zgodnie z art. 12 ust. 1 ustawy z dnia 11 stycznia 2018 r. 

o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, rada gminy ma obowiązek 

podjęcia nowej uchwały o okręgach wyborczych, w terminie do 1 kwietnia 2018 r., nawet jeśli 

byłaby to taka sama uchwała, jak ta obowiązująca dotychczas. Projekt powyższej uchwały 
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był przedłożony do uzgodnienia Komisarzowi Wyborczemu w Piotrkowie Trybunalskim. 

Przedstawiono 3 warianty uchwały, niemniej dotychczasowy podział na okręgi nie spotkał się 

z jego pozytywną akceptacją, ponieważ okręg wyborczy nr 8 i 9 obejmował podział sołectwa 

w dwóch okręgach. W wariancie III i w propozycji uchwały przedstawiono nową wersję, gdzie 

w okręgu wyborczym nr 8, który obejmuje sołectwo Liciążna wybierany jest 1 radny 

i w okręgu wyborczym nr 9, który obejmuje sołectwa Zakościele i Żądłowice, też jest 

wybierany 1 radny. W pozostałych okręgach nie ma istotnych zmian, jedynie niewielkie 

„urbanistyczne”, spowodowane powstaniem nowych budynków mieszkalnych.         

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.    

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 

- 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XLIII/272/2018 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie podziału gminy na stałe obwody do głosowania, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Pan Kazimierz Grygiel poinformował, że w przypadku powyższej uchwały również działa 

ustawa z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału 

obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 

publicznych. Projekt był konsultowany z Komisarzem Wyborczym w Piotrkowie 

Trybunalskim. Nie zmieniono obwodów głosowania, pozostają 4. Jedynie w obwodzie 

głosowania nr 4 w Spale nastąpiła zmiana siedziby, dotychczas była to świetlica 

środowiskowa, a teraz recepcja Funduszu Wczasów Pracowniczych na ul. Mościckiego 19 

w Spale.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.    

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 

- 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XLIII/273/2018 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu 

za 2017 rok. 
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Pan Przewodniczący poinformował, że powyższe sprawozdanie radni otrzymali razem 

z materiałami na sesję.   

Pani Iwona Szczepańska poinformowała, że sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Inowłodzu za 2017 rok zawiera szczegółowe informacje o zakresie 

zadań realizowanych przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Inowłodzu 

oraz o wydatkach w poszczególnych rozdziałach, zarówno z środków własnych, 

jak i z dotacji. Zawiera również opis innych zadań realizowanych przez GOPS, potrzeby 

w tym zakresie na rok 2018 i lata następne. Pani Kierownik dodała, że starała się też 

podkreślić ważną działalność pomocy społecznej, jaką jest praca socjalna, gdyż jest ona 

podstawową formą działalności GOPS.   

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.    

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższe sprawozdanie. 

 

Wobec braku uwag, Pan Przewodniczący zapytał: kto jest za przyjęciem sprawozdania 

z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu za 2017 rok? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za przyjęciem sprawozdania głosowało 11 radnych. 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu                           

za 2017 rok stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 19 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  za 2017 rok.   

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższe sprawozdanie radni otrzymali razem 

z materiałami na sesję.   

Pani Renata  Dąbrowicz wyjaśniła,  że sprawozdanie przedstawia zadania realizowane przez 

Gminną Komisję ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2017 roku oraz zespołów 

problemowych działających w jej ramach. Informuje też, jakie środki finansowe zostały 

przekazane na poszczególne zadania. Wyróżniającym zadaniem jest rozszerzenie 

działalności Rodzinnego Punktu Konsultacyjnego, działającego przy Urzędzie Gminy 

Inowłódz, gdzie usługi świadczą psycholog i terapeuta uzależnień, co tydzień dyżury ma 

Przewodnicząca GKRPA. W ocenie Pani Kierownik Punkt Konsultacyjny przyjął się 

w środowisku i jest coraz więcej osób korzystających z jego usług. Zaapelowała by radni 

i sołtysi, znając swoje środowisko, wiedzą o problemach rodzin, kierowali je do Rodzinnego 

Punktu Konsultacyjnego, gdzie otrzymają fachową pomoc.    

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.    

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższe sprawozdanie. 

 

Wobec braku uwag, Pan Przewodniczący zapytał: kto jest za przyjęciem sprawozdania 

z działalności Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2017 rok? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za przyjęciem sprawozdania głosowało 11 radnych. 



12 
 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

za 2017 rok stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 20 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie i ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015 – 2018 za rok 2017. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższe sprawozdanie radni otrzymali razem 

z materiałami na sesję.   

Pani Iwona Szczepańska wytłumaczyła, że zgodnie z zapisami programu Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej raz do roku składa Radzie Gminy sprawozdanie 

z realizacji zadań wymienionych w Gminnym programie przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie i ochrony ofiar przemocy w rodzinie. Jest to całokształt działań wszystkich 

realizatorów uwzględnionych w programie, takich jak: GOPS, Zespół Interdyscyplinarny, 

wszystkie placówki oświatowe, Rodzinny Punkt Konsultacyjny, Gminna Komisja 

ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i inne organizacje pozarządowe, które działają 

na rzecz przeciwdziałania przemocy.    

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.    

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższe sprawozdanie. 

 

Wobec braku uwag, Pan Przewodniczący zapytał: kto jest za przyjęciem 

sprawozdania z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

i ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015 – 2018 za rok 2017? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za przyjęciem sprawozdania głosowało 11 radnych. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

i ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2015 – 2018 za rok 2017 stanowi załącznik nr 17 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 21 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji 3 – letniego programu wspierania rodziny w Gminie 

Inowłódz  na lata 2016 – 2018 oraz realizacji zadań wynikających z programu                              

za rok 2017. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższe sprawozdanie radni otrzymali razem 

z materiałami na sesję.   

Pani Iwona Szczepańska wyjaśniła, że jest to kolejny program realizowany na terenie Gminy 

Inowłódz. W sprawozdaniu tym wymienione są działania wszystkich podmiotów, które 

wypełniają zadania na rzecz wspierania rodziny. Wynikają one zarówno z ustawy 

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej a także wszystkich innych ustaw 

działających na rzecz rodziny.    

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.    

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższe sprawozdanie. 
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Wobec braku uwag, Pan Przewodniczący zapytał: kto jest za przyjęciem 

sprawozdania z realizacji 3 – letniego programu wspierania rodziny w Gminie Inowłódz  

na lata 2016 – 2018 oraz realizacji zadań wynikających z programu  za rok 2017? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za przyjęciem sprawozdania głosowało 11 radnych. 

Sprawozdanie z realizacji 3 – letniego programu wspierania rodziny w Gminie Inowłódz  

na lata 2016 – 2018 oraz realizacji zadań wynikających z programu  za rok 2017 stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 22 

Przyjęcie informacji z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2017 r. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali razem 

z materiałami na sesję.   

Pani Iwona Szczepańska poinformowała, że program Gminna Karta Dużej Rodziny 

realizowany jest w Gminie Inowłódz od 2015 roku. Jego głównym celem jest wspieranie 

rodzin wielodzietnych. W przedstawionej informacji ukazane zostały dane na temat realizacji 

programu w 2017 r.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych.    

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 

oraz Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały 

powyższą informację. 

 

Wobec braku uwag, Pan Przewodniczący zapytał: kto jest za przyjęciem informacji 

z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2017 r.? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za przyjęciem sprawozdania głosowało 11 radnych. 

Informacja z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2017 r. stanowi załącznik 

nr 19 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 23 

Informacja z działalności Gminnego Centrum Kultury Inowłodzu za 2017 rok. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali razem 

z materiałami na sesję. Przedstawiła ją Pani Barbara Maciejczyk.   

Informacja z działalności Gminnego Centrum Kultury Inowłodzu za 2017 rok została 

jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 24 

Zatwierdzenie sprawozdań z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz za 2017 rok. 

Sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz zostały poddane pod 

głosowanie i jednogłośnie przyjęte. Stanowią one załączniki nr 21, 22, 23 i 24 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 25 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XLII sesji.  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 25  do niniejszego protokołu.  

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 
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Ad. 26 

Interpelacje i zapytania  

1. Radny Piotr Krotosz zapytał, czy są już załatwione wszystkie kwestie związane 

z budową ścieżki rowerowej ze Spały do Inowłodza? 

Pan Wójt odpowiedział, że nie ma na te chwilę żadnych przeszkód, które nie pozwalałyby 

realizować przedmiotu zamówienia na podstawie umowy zawartej z wykonawcą drugiego 

etapu ścieżki ze Spały do Inowłodza. Ponadto Gmina Inowłódz wystąpiła o środki finansowe 

na uroczyste oddanie ścieżki do użytku i dotarła właśnie informacja z Urzędu 

Marszałkowskiego w Łodzi o przyznaniu dofinansowania na ten cel.  

2. Pani Danuta Baranowska zapytała, czy są jacyś zainteresowani wynajęciem 

pomieszczenia po likwidowanej aptece w Inowłodzu? Czy jest nadzieja, 

że apteka w Inowłodzu będzie funkcjonowała? 

Pan Wójt wyjaśnił, iż zaraz po tym, jak wpłynął wniosek o rozwiązanie umowy 

z dotychczasowym dzierżawcą - podmiotem prowadzącym aptekę w Inowłodzu, zostały 

podjęte działania, by ten punkt apteczny zachować. Zdementował plotkę, która głosiła, 

że podmiot prowadzący aptekę rezygnuje z dalszej dzierżawy z powodu podwyższenia 

czynszu. W dalszej części swojej wypowiedzi poinformował, że pojawił się nowy podmiot, 

który jest zainteresowany prowadzeniem apteki w Inowłodzu. Dodał, iż został już ogłoszony 

przetarg na wydzierżawienie lokalu. Termin rozstrzygnięcia mija 6 kwietnia br. 

i prawdopodobnie kilka dni później apteka znów będzie funkcjonować. Na koniec zaapelował 

o przekazanie tej informacji mieszkańcom gminy. 

 

Na posiedzenie dotarł radny Robert Pawłowski. Obecnych było 12 radnych.  

 

3. Radna Jolanta Bilska zapytała, czy byłaby możliwość wymiany zniszczonych 

korytek odpływowych na ul. Opoczyńskiej w Inowłodzu? Wnioskowała 

o naprawienie ubytków w nawierzchni tej drogi (przy wjeździe na                               

ul. Opoczyńską po prawej stronie).  

Pan Wójt odpowiedział, że uszkodzone korytka zostaną wymienione, natomiast jak 

tylko poprawią się warunki pogodowe ruszy wiosenna akcja naprawy nawierzchni 

dróg gminnych, zarówno asfaltowych jak i gruntowych.   

Pan Robert Papis podziękował radnym za wyrażenie zgody dzierżawę terenu pod dalszą 

działalność w Spale. Dodał, że nie zawiedzie tego zaufania. Następnie w imieniu swoim jak 

i Lokalnej Organizacji Turystycznej w Spale złożył zebranym życzenia świąteczne.  

4. Pani Jadwiga Warczyk, zapytała czy wiadomo coś na temat nowych zasad 

szacowania szkód wyrządzonych w uprawach rolnych przez dzikie zwierzęta 

oraz czy w skład zespołu spisującego  będą wchodzić także sołtysi?                              

Pan Wójt wyjaśnił, że do urzędu nie dotarły jeszcze żadne oficjalne informacje. Dodał, 

iż słyszał o propozycjach zmian w prawie łowieckim a co za tym idzie w zasadach 

szacowania szkód łowieckich, natomiast nie słyszał o tym, że została podjęta jakaś nowa 

ustawa, która to reguluje. 

5. Radny Robert Pawłowski zapytał na jakim etapie są prace dotyczące budowy 

stacji telefonii komórkowej w Inowłodzu (obok zrekultywowanego wysypiska 

śmieci)?  

Pan Wójt odpowiedział, że wszystkie uzgodnienia, które były potrzebne, łącznie 

z podpisaniem umowy na dzierżawę terenu zostały zrealizowane. Nadmienił, że wystąpi  

do wykonawcy z pisemnym zapytaniem o termin rozpoczęcia robót, zakończenia inwestycji 

i oddania jej do użytku.  
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6. Pani Danuta Baranowska, zasugerowała, by sms’y wysyłane w ramach 

sms’owego systemu powiadamiania (uruchomionego w Gminie Inowłódz) 

wysyłać tylko do określonych grup odbiorców a nie do wszystkich 

użytkowników, ponieważ takim działaniem wprowadza się chaos i zamieszanie 

(wszyscy użytkownicy otrzymali informację po 15 marca, że w tym dniu mija 

termin zapłaty pierwszej raty podatku i ci którzy mieli uregulowane płatności, 

dzwonili do Pani Sołtys z prośbą o wyjaśnienie tej sytuacji).  

7. Radny Piotr Kamiński zapytał na jakim etapie jest budowa kanalizacji 

w Zakościelu? 

Pan Wójt odpowiedział, iż otrzymał informację, że Zarząd Województwa Łódzkiego podjął 

uchwałę o przydzieleniu pomocy finansowej Gminie Inowłódz na budowę kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Zakościele. Chodzi o ten główny projekt w centrum 

Zakościela. To otwiera szanse na przystąpienie do budowy sieci kanalizacyjnej. Dodał, 

iż ma nadzieję, że lada dzień zostaną podpisane umowy na dofinansowanie i to da 

przepustkę do ogłoszenia przetargu. Będzie można równolegle w tym rejonie, z tego 

projektu przystąpić do budowy kanalizacji, jak również do tego, który został już wcześniej 

przygotowany, została podpisana umowa z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 

w obszarze poza aglomeracją, bo nie mógł być ten etap, na który były zapewnione 

wcześniej środki finansowe realizowany, bez tej głównej sieci w centrum. Kompleksowo 

zakres przewidziany na rok bieżący w Zakościelu, będzie realizowany w dużej mierze 

w tym roku, wszystko zależy od tego jakie oferty wpłyną i jak szybko zostanie podpisana 

umowa z wykonawcą.    

Następnie głos zabrał Pan Jan Tobiasz, który odniósł się do zapytania                                 

Pani Jadwigi Warczyk w kwestii nowych zasad szacowania szkód wyrządzonych 

w uprawach rolnych przez dzikie zwierzęta.   

 

Ad. 27  

Wolne wnioski i zapytania 

1. Radny Janusz Wilkowiecki: 

a) zwrócił uwagę, że w chwili obecnej dojazd do hotelu dla zwierząt w Inowłodzu 

jest praktycznie niemożliwy z uwagi na bardzo zły stan drogi do niego 

prowadzącej, wnioskował o utwardzenie tej drogi (na odcinku od miejsca, gdzie 

będzie budowany maszt do hotelu),  

b) wnioskował o naprawę ubytków w drodze na Konewce i uzupełnienie poboczy 

wzdłuż niej,  

c) wnioskował o naprawę przedłużenia ul. Hubala miedzy Spałą a Brzustowem na 

wysokości wyrobisk na łąkach w Brzustowie  oraz wyznaczenie i oznaczenie 

części drogi jako ścieżka rowerowa (odznaczenie pasa jezdni o szerokości 

ok. 1,5 m., tak by nie jeździły po nim samochody),  

d) wnioskował o sprawdzenie i uzupełnienie oznakowania „zakazu 

zatrzymywania” w Spale, blokadę newralgicznych miejsc i przygotowanie  tych 

miejsc w Spale, gdzie regularnie jest łamany „zakaz zatrzymywania” (wzdłuż              

ul. Wojciechowskiego na wysokości Uniwersytetu Łódzkiego, na ul. Hubala na 

wysokości oczyszczalni ścieków na zakręcie i na ul. Kwiatowej) poprzez, wbicie 

kołków i rozciągnięcie taśmy ostrzegawczej w dniach jarmarków 

oraz w niedziele.  

2. Radny Roman Rodakowski wnioskował o naprawę ubytków w powierzchni 

mostu na rzece Pilicy w Spale.  
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3. Radny Piotr Gawęda wnioskował o naprawę poboczy wzdłuż drogi biegnącej 

w kierunku stawów w Brzustowie a także o naprawę nawierzchni na gruntowym 

odcinku tej drogi.  

4. Radna Monika Drużdż zgłosiła problemy z funkcjonowaniem oświetlenia 

ulicznego w Brzustowie (na odcinku od torów kolejowych w kierunku kościoła).  

5. Rady Zbigniew Niemiec wnioskował o naprawę nawierzchni skrzyżowania                      

przy  OSP w Brzustowie.  

6. Radna Monika Drużdż wnioskowała o wyjaśnienie, czy hałdy piasku nawiezione 

za torami w Brzustowie (na działce gminnej) są przywiezione przez wykonawcę 

chodnika w Sługocicach? Zapytała też  o uprzątnięcie wyciętych akacji przy 

torach kolejowych w Brzustowie.  

7. Radna Mirosława Olas wnioskowała, by wystąpić do dzierżawcy działki gminnej 

za torami kolejowymi w Brzustowie o uporządkowanie zajmowanego terenu.   

8. Radny Robert Pawłowski wnioskował o naprawę nawierzchni (uzupełnienie 

kruszywem) drogi biegnącej od skrzyżowania z drogą powiatową przy Domu 

Ludowym w Królowej Woli do posesji Państwa Wulsów (nr 206).  

 

Na zakończenie głos zabrał Pan Wójt. Poinformował, że w związku z obchodami 100-lecia 

Odzyskania Niepodległości przez Polskę, planuje się przeprowadzić na terenie Gminy 

Inowłódz akcję, w ramach której do każdego domostwa zostanie przekazana flaga naszego 

kraju. Poprosił, by w jej realizację zaangażowali się wszyscy radni. Następnie  zaapelował, 

by w dalszym ciągu nakłaniać mieszkańców Gminy Inowłódz, aby przystępowali 

do sms’wego systemu powiadamiania, co znacznie usprawniłoby przepływ informacji 

z Urzędu Gminy. Na koniec swojego wystąpienia podziękował wszystkim, którzy włączyli się 

w organizację Gminnego Dnia Kobiet w Inowłodzu.    

 

Ad. 28 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XLIII sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz        

o godzinie 1500.        

 

 

 

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

             Wacław Chachuła 
 

 

 
Protokołowała:   

 Małgorzata Mierzwa 


